



خصم 30% على مجوهرات الألماس واللؤلؤ في محلات "جوهرة" لحاملي بطاقة صدارة Visa إنفينيت الائتمانية من البنك التجارى.

30% discount on Diamond and Pearl Jewelry at Johara Al Mana Jewelry for Commercial Bank Sadara Visa Infinite Credit Cardholders.

Terms and Conditions الشروط والأحكام

- يجب الدفع باستخدام بطاقة صدارة Visa إنفينيت الائتمانية من البنك التجاري.
- Payment must be done with Commercial Bank Sadara Visa Infinite Credit Card.
- يجب على العميل طلب تطبيق الخصم من الموظف قبل إتمام عملية الدفع.
- 2 Customer needs to ask the merchant for the discount before payment.
- لا يشمل هذا العرض المجوهرات الذهبية المُباعة حسب الوزن.
- The offer is not valid on Gold Jewelry sold by weight.
- لا يُمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.
- This offer is not valid in conjunction with any other promotions / discount sales.
- لا يسرى هذا العرض على الألماس المُعتمد .
- Not valid for Certified Diamond Stones.
- لا يشمل العرض المنتجات ذات السعر الثابت – بل يسري فقط على المشتريات التي تتم داخل المتجر.
- Not valid for items that carry a fixed price item. Applicable to In-store transactions only.
- يحق لموظفي البنك التجاري الاستفادة من الخصم عند إبراز البطاقة الشخصية، بغض النظر عن نوع بطاقة الدفع المستخدمة.
- Commercial Bank Staff are eligible to avail the mentioned discount when presenting their staff ID, regardless of the type of Card they are using.
- يسري العرض من 17 يوليو 2025 حتى 31 ديسـمبر 2025.
- The offer is valid from 17 July 2025 until 31 December 2025.



